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 2022 ve 2023 yılı İktisat Bölümü tarafından hazırlanmış olan “İktisat İç Değerlendirme 

Raporlarının (KİDR) incelenerek ve eksiklikleri belirlenerek İktisat Bölümü mevcut durum 

analizinin yapılması, 

  İktisat Bölümü iç ve dış paydaş anketlerinin oluşturulması için alt komisyon üyelerinden fikir 

alınması. 
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 Doç. Dr. Taner SEKMEN Katıldı 
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 Arş. Gör. Melek B. KOYUNCU Katıldı 

 Arş. Gör. Ö. Faruk GÜNAL Katıldı 
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Konuşmalar aşağıdaki gibidir.  



Prof. Dr. İnci Parlaktuna 

Açılış konuşmasını gerçekleştirerek ilgili gündemlerden bahsetti. Daha sonra Kalite Komisyonu 

bünyesindeki alt komisyonlar tanıtıldı. Söz konusu alt komisyonların bölümden bölüme farklılık 

gösterebildiği dile getirildi. Sayın Parlaktuna üniversitemizin YÖKAK’a başvurduğunu, kabul aldığını 

ve bu kapsamda Eylül-Kasım aylarında denetlemeler yapılacağını belirterek, komisyon faaliyetlerinin 

son derece önemli olduğunu ifade etti. 

YÖKAK Neden Önemli? 

- Araştırma üniversitesi olabilmek anlamında, 

- Akademik kadro sağlaması anlamında, 

- Bütçe artışı sağlaması anlamında, 

Tüm bu gerçekler doğrultusunda araştırma üniversitesi olmanın öneminden bahsedildi. Daha sonra alt 

komisyonların toplantı yapıp yapmadığı soruldu. 

Prof. Dr. Özcan Dağdemir,  

başkanı olduğu eğitim komisyonun faaliyetleri konusunda bilgi vererek ders programlarının 

şekillenmesi ve lisansüstü eğitim konusunda çeşitli adımların atıldığını dile getirdi. Sayın Dağdemir, 

iletişim içinde olmanın komisyon farkındalığı için önemli olduğunu ifade ederek, komisyon iradesi ile 

faaliyet yapılmadığını da sözlerine ekledi. 

Doç.Dr. Taner Sekmen,  

İntibak Komisyonu’nun herhangi bir toplantı gerçekleştirmediğini belirtti. 

Sayın Parlaktuna,  

alt komisyonların toplantılarının bir an önce başlamasının ve birlikte hareket edilmesinin verimli 

olacağından bahsetti. Komisyonlar yılda 4 toplantı gerçekleştirmeli ve çeşitli çıktılar sunmalıdır. Bunun 

için de temel bir öneri olarak ilk aşamada komisyonlar sorumluluklarını ve görevlerini belirlemelidir. 

Sayın Dağdemir  

tarafından diğer üniversite ve bölümlerde bu tür toplantılara ait çıktılara ulaşılıp ulaşılamayacağı soruldu 

ve faydalanmanın yerinde olacağı dile getirildi. 

Daha sonra Prof. Dr. İnci Parlaktuna  

tarafından İç Değerlendirme Raporu’na eklenmek istenilen bir husus var mı diye soruldu. 

Liderlik, yönetişim ve kalite kavramlarından bahsedildi. Yönetişim kapsamında alınacak her karara 

bölümün her üyesinin katılmasının önemi dile getirildi. 

Prof. Dr. Özcan Dağdemir,  

tarafından iç ve dış paydaşların İktisat Bölümü’nün kendilerine dair çalışmalardan haberdar olup 

olmadıkları soruldu.  

Sayın Parlaktuna, 

 bu konu hakkında çeşitli anketlerin yapılmasının istendiğini ve bu anketlerin çok önemsendiğini dile 

belirtti. Bu doğrultuda Sayın Sekmen final sınavları sırasında yapılan AKTS değerlendirme listelerinden 

bahsetti. 



 Ayrıca Arş. Gör. Dr. Seyfullah Yürük, İktisat Bölümü olarak yapılan anketlerin içeriklerine dair 

konuştu.  

Sayın Parlaktuna ise, 

 söz konusu bu anketlerin personel ve öğretim üyelerine de uygulanması gerektiğinin üzerinde durdu. 

Böyle bir anket hazırlanması, uygulanması ve değerlendirilmesi kararlaştırıldı ve bu iş için öğrenci 

işçilerden faydalanılabileceği önerildi. 

Dış paydaşlar konusuna değinildi. Bu kapsamda dış paydaşların başında mezunlar ve mezunların 

çalıştığı kurumların geldiği ifade edildi. Bunun dışında diğer bazı dış paydaşlar; öğretim 

üyelerinin ortak çalıştığı şirketler, çeşitli odalar, İŞKUR, KOSGEB, belediyeler vs. 

Doç. Dr. Taner Sekmen, 

 çok geniş bir yelpaze oluşturmanın verimli olmayabileceğini dile getirip, daha kompakt şeyler 

yapmalıyız önerisinde bulundu. 

Dr. Öğr. Üyesi Esin Kılıç, 

diğer bölümlerle mail adresi zincirleri oluşturmanın verimli olabileceğini dile getirdi. Ayrıca mezunlarla 

iletişim biçimlerinden bahsedildi. (mezun kartları, mail grupları vb.) Bu bağlamda sosyal medyanın 

önemi üzerinde duruldu. Mezunlarla iletişim konusunda yol ve yöntemler konuşularak Linkedin’de 

İktisat Bölümü öğrenci ve mezunlarının bir araya getirileceği bir grup kurma fikri öne çıkarıldı. Bu 

bağlamda hali hazırda böyle bir grup kurmuş olan Maliye Bölümü ile fikir alışverişinde 

bulunulabileceğinden bahsedildi. 

Sayın Sekmen bu noktada,  

tüm bu konuşulanların hangi geribildirimler için konuşulduğunu sordu. Sayın Kılıç ise kurumsal 

anlamda eksiklikler olduğunu belirterek, öğrencilerin okul uzantılı mail adreslerini kullanmadıklarını 

ifade etti. 

Sayın Parlaktuna  

tarafından öğrencilerle irtibat kurma noktasında iletişim bilgilerinin istenip istenemeyeceği soruldu.  

Sayın Sekmen, 

 bu anlamda bir anket oluşturulabileceğinden ve öğrencilerden ilişik kesme sırasında iletişim formu 

doldurmalarının istenebileceğinden söz etti.  

Sayın Kılıç, 

 bu formların web sayfası üzerinden doldurulmasının daha sistemli olabileceğinden bahsetti.  

Doç. Dr. Mehmet Şengür ise, 

 okul uzantılı mail adreslerinin bir anlam ifade etmediğini ve iletişim formlarının derslerde duyurularının 

yapılabileceğini belirtti. 

Sayın Yürük, 

 telefon numaralarının istenme sebebini sordu. İletişim konusunda sosyal medyanın önemini dile 

getirerek Linkedin örneğine değindi. Bu bağlamda bir alan açıp mezunlara duyurular yapılabileceğinden 

bahsedildi. 



Bunların yanı sıra değişim ve intibak komisyonlarının tanımlarının muğlak olduğu belirtildi. Arş. 

Gör. Dr. Seyfullah Yürük Mezun ve Dış Paydaşlar Komisyonu’na dahil edilirken, Dr. Öğr. Üyesi 

Derviş Tuğrul Koyuncu Değişim Komisyonu’na dahil edildi. 

Sayın Sekmen, 

 komisyonların ne zaman oluşturulduğunu sordu. Sayın Parlaktuna komisyonların 2023 yılında 

kurulduğunu dile getirerek, odak noktamızın mezunlardan iletişim bilgilerini almak olduğunu ifade etti.  

Prof. Dr. Hakan Acaroğlu, 

 konuşulanlar üzerinden düşündüğümüzde Linkedin önerisinin mantıklı olduğunu ifade etti. 

Sayın Dağdemir ise, 

 mezunların hayata atıldıklarını, bir kısmının kaybolduğunu bir kısmının ise görünür olduğunu ifade 

ederek iletişim bilgilerini elde etme fikrinin gelecek kaygısı sebebiyle aksayabileceğini öne sürdü. 

Bunun yerine çeşitli öğrenci arkadaş gruplarına bizzat ulaşmanın daha verimli olabileceğini dile getirdi. 

Prof. Dr. İnci Parlaktuna, 

 toplantı katılımcılarına mezunların kendilerini bölüme neden ait hissetmedikleri sorusunu yöneltti. 

Daha sonra dernekleşmenin kolaylaştırıcılığından fakat yasak olduğundan bahsederek bu anlamda 

Elektrik Mühendisliği Derneği örneğini dile getirdi. 

Bu noktada Doç. Dr. H. Naci Bayraç, 

 söz alarak sene başında çeşitli hedeflerin var olduğundan bahsederek sonuçların neler olduğu sorusunu 

yöneltti. Hedef ile çıktı arasındaki ilişkiye bakılması gerektiğini ifade ederek; eksikliklerin, aksaklıkların 

belirlenmesi ve yeni eğitim öğretim yaklaşımları ortaya konulması gerektiğini dile getirdi. Bu anlamda 

Kariyer Planlama derslerinin ve çeşitli çalıştayların söz konusu olduğunu fakat bunlara ilginin 

olmadığını belirtti. Çıktının değerinin yükseltilmesi gerektiğini ve bu anlamda yaptıklarımızın ve 

mezunların önemli olduğunu öne sürerek bir yerde başlanması gerektiğini ifade etti. 

Bunun üzerine Doç. Dr. Taner Sekmen, 

 insanlara bu durumu anlatıp muğlaklığı gidermek ve somut adımlar atmak gerektiğinin altını çizdi. 

Mezunlara dair konuşulan işlemlerin online olarak yapılması gerektiğini ifade etti. 

Sayın Parlaktuna, 

 eğer istenirse Kalite Koordinatörü’nün toplantı için davet edilebileceğini belirtti. 

Sayın Kılıç, 

 TÖMER konusunda problemler olduğunu, öğrencilerle iletişim kurulamadığını belirtti. 

Sayın Bayraç, 

sene sonunda kalite ile ilgili rapor istendiğini ifade ederek standart toplantı zamanlarının belirlenmesinin 

ve toplantı zamanlarına uyulması gerektiğinin altını çizdi. 

Bunun üzere Sayın Parlaktuna alt komisyonların tatile çıkılmadan önce bir toplantı gerçekleştirmeleri 

gerektiğini ifade ederek toplantıyı sona erdirdi. 

TOPLANTI KARARLARI: 

1- Alt komisyonların en kısa zamanda toplantı gerçekleştirmesine, 

2- Kalite Komisyonunun belli aralıklarla toplantılar yapmasına, 



3- Mezun ve Dış Paydaşlar Komisyonunun mezunlara yönelik çeşitli adımlar atmasına (Linkedin 

grubu vb. gibi), 

karar verilmiştir. 
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